

Referat fra styremøte i FO Viken

Tid: 20. mai 09.15- 12.00 Merk utvidet tid!

Sted: Teams

S-protokoll 6 – 20

Til stede: Ingunn Strand Johansen, David Forsell, Gry Juvelid, Anne-Marit Svenneby, Odd Ravn, Morten Olsen, Anita Toverød, Torhild Lien, Harald Baardseth, Trine Raknes, Ragnhild Pähle, Sanam Henriksen Rognes, Ellen Utsi, Marit Frette Opsahl. Bjarne Gilje fra 10:45

Sidsel H. Amdam, Lena Buholt, Charlotte Drøbak

S-sak 44/20 **Innkallingens lovlighet**
Godkjent

S-sak 45/20 **Godkjenning av referat**
Godkjent

S-sak 45/20 **Orienteringer**

- Beredskapsmøter
Møtehyppigheten er redusert.
- Områdene
Ingen store endringer siden sist møte.
- Profesjon
Det er 9 søknader på fagstipendet
Høstkonferansen skal gjennomføres
- Studentarbeid
Det samarbeides bredt med studentene og høgskolen om vervetiltak og aktiviteter.

Vedtak: Styret tar fremleggene til orientering

S-sak 46/20 **Klubboppfølging – orienteringssak**

- HTV samling
Samlingen var stor. Dert tok tid å la alle ta ordet, spesielt når det ble stilt flere spørsmål.
Det kan kanskje lages mindre samlinger for klubber med presumptivt like problemstillinger.
Det lages et forslag som tas opp seinere

S-sak 47 /20 **Økonomi**

- Revidering av budsjettet.
David la fram forslaget til revidering. Det jobbes videre med spørsmålet om budsjettpost til veiledning i arbeidet mot budsjett 2021.

Vedtak: *Saken oversendes representantskapsmøtet.*

S-sak 48/20 **Saker til LS**

- LS 10. og 11. juni
Ingunn innleder
Se eget saksfremlegg

S-sak 49/20 **Representantskaps møte 5. juni**

- Saksliste
Sakslisten ble gjennomgått og kommentert.

S-sak 50/20 **Eventuelt**

Endring av møteplan for styret:

Vedtak: møtet 11. juni utgår.

Vestre Viken

Det igger an til store underskudd i BUPA i Vestre Viken. Det foreslås i første rekke å ta ned fra 7 til 5 døgn